

**Mashreq Al-Islami
Shari'ah Supervisory Board Resolution Extract**

Subject: Shari'ah Audit Red Flag Manual

The Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al-Islami were presented a copy of the Shari'ah Audit Red Flag Manual on the 19th day of September 2010 corresponding to the 10th day of Shawwal 1431 H, in Dubai, United Arab Emirates, and discussed the Shari'ah Audit Process as presented by the Shari'ah Auditor of the bank and duly reviewed by the bank's Shari'ah Governance & Compliance Unit.

Now, therefore, in light of the detailed Shari'ah Audit Red Flag Manual presented, we the Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al-Islami, after review have approved the following via Resolution No. (49).

The following has been approved:

- The Shari'ah Auditor at Mashreq Al Islami will conduct a periodical review on a test basis of each type of investment transaction, its relevant documentation and procedures and report the results on all matters relating to Shari'ah compliance directly to the SSB.
- Shari'ah Auditor will also coordinate with Mashreq Bank's Internal Audit Dept. to enable them to understand the Red Flags Manual and to carry out Internal Audit based on overall bank's compliance requirements and raise matters to Shari'ah Auditor for further resolution and compliance.
- Shari'ah Auditor to ensure effective follow up and closure of all matters raised.

May Allah help us all and prayer and peace be upon our Prophet.

Sheikh Abdullah Al Manec
Chairman

Sheikh Nizam Yaquby
Member

Sheikh Dr. Mohammed Elgari
Member

المشرق الإسلامي

قرار هيئة الرقابة الشرعية

الموضوع: [جدول الأعلام الحمراء للمراجعة الشرعية]

لقد تم تقديم نسخة من جدول الأعلام الحمراء للمراجعة الشرعية لهيئة الرقابة الشرعية للمشرق الإسلامي في يوم 19 سبتمبر 2010م الموافق العاشر من شوال 1431 للهجرة في دبي؛ بالإمارات العربية المتحدة؛ وتمت مناقشة عملية المراجعة الشرعية؛ كما قدمها المدقق الشرعي للبنك؛ وراجعتها وحدة الرقابة الشرعية للبنك.

وقد اطّلت الهيئة على جدول الأعلام الحمراء المقدم من إدارة البنك؛ وعلى ضوءه أقرت الهيئة الجدول؛ وفق قرار رقم <49>؛ وقد تمت إجازة التالي:

- سيقوم المدقق الشرعي بمراجعة دورية لكل صفقة استثمار؛ في صورة امتحان؛ مع جميع مستنداتها وعملياتها؛ ثم يقوم بتقديم تقرير عن نتائج جميع المعاملات الشرعية إلى هيئة الرقابة الشرعية مباشرة.
 - سيقوم المدقق الشرعي أيضاً بالتعاون مع قسم المراجعة الداخلية للبنك؛ لمساعدتهم في فهم جدول الأعلام الحمراء؛ وإجراء مراجعة داخلية؛ مبنية على أساس الحاجة الشرعية للبنك؛ وتقديم مزيد من الأمور والمسائل الشرعية للمدقق للوصول إلى قرارات جديدة.
 - على المدقق الشرعي التأكد من التنفيذ العملي لجميع المسائل و متابعتها.
- وفق الله تعالى الجميع لما يحب و يرضى؛ وصلى الله تعالى وسلم على خير خلقه سيدنا محمد وآله وسلم.